

REFERAT

Bestyrelsesmøde d. 25.10.2021

Møde indkaldt af Anders Jørgensen

Deltagere: Rasmus Haltrup via teams, Jan Jensen, Lars Bo Pedersen, Anders Jørgensen, Anne Gaardsvig

Sted: Lærerværelset

Medbring: Referat: Anne Gaardsvig

Punkt 1 Hjemmesiden v. Søren

- *Søren som i sin tid oprettede hjemmesiden giver en gennemgang af hjemmesiden og dens funktioner. Hjemmesiden ligger i det der hedder one.com og koster omkring 600 kr. om året.*

Hjemmesiden bruges primært til bookning af hallen. I den forbindelse skal der laves en begrænset adgang til kalenderen, så der ikke er for mange der kan skrive i den ad gangen. Søren vil undersøge hvem der pr. har adgang, så vi kan få lavet en "oprydning".

Søren vil undersøge om der eventuelt er en af hans multi-medie elever som vil lave en ny opdateret hjemmeside til os, og Søren vil fremadrettet gerne lægge de nødvendige informationer mm. På hjemmesiden.

Stort tak til Søren.

Punkt 2 "Check in" – hvordan trives vi hver i Støtteforeningen

Lars melder OK.

Rasmus vil gerne have forenklet arbejdsopgaverne så Støtteforeningen arbejde bliver mere bestyrelsesagtigt. Det skal forenkles og der skal nedsættes flere arbejdsgrupper.

Der skal tages hånd om det nu, så vi får en Støtteforening der bliver attraktiv at melde sig ind i, snarere end at skræmme folk ved med forventningen om et stort arbejdspress.

Der er nogen regnskab der skal gøres op og der skal sendes sponsorregninger ud.

Jan: melder enig med Rasmus.

Anne: melder OK og enig i den retning som Rasmus tænker foreningen hen mod Anne hjælper med

Alle +
Kenneth og
Nina

sponsoropkrævning. Der er 23 regninger der skal sendes. Rasmus har en oversigt som er sendt videre.

Anders: oplever at der har været rigtig meget at se til, og også mere end først forventet. Mener at det nu er ved at lysne.

-

Punkt 3

Evaluerings arbejdsdagen

Alle +
Kenneth og
Nina

- En rigtig god og produktiv dag. Folk var glade og de fleste af de mange opgaver blev løst. Der var dog nogle byggematerialer der manglede og de skulle hentes, ellers ikke de store bump.
- Man kunne overveje om vi fremadrettet skal have pedellerne mere ind over i forhold til de opgaver der skal løses. Eventuelt lave en løbende oversigt året igennem, så når arbejdsdagen nærmer sig, er der allerede en "plan".

Punkt 4

Status julemarked.

Alle

- Der er rigtig godt styr på det. Maria har sendt en liste ud med opgaverne Der er et enkelt møde inden julemarkedet. Men ellers "kører det". Der hæves 7000 kr. til byttepenge.
- Der skal laves en faktura til banken – den laver Rasmus (hvem var det der skulle bruge den)?

Punkt 5

Nyt om haltilskud

Alle

- Ideen om haltilskud er ikke afvisende. Vælger vi at gøre det kunne der være mange penge at hente. Der skal ikke træffes en beslutning lige pt. og lige nu skal vi måske satse på at finde midler til taget mm.
- Uanset vil det blive svært for os at få forslaget om haltilskud igennem, da det er en politisk beslutning. Vi tager den endelige beslutning efter julemarkedet.

Punkt 6

Udviklingsplan

- Jf. udviklingsplanen for Mejls-Orten-Tinghøj er der inviteret til formøde med Jørgen Niilbæk. Vi skulle gerne have skolen med som en del af udviklingsplanen i forhold til at søge tilskud til bl.a. tag/solceller mm.
 - Rasmus vil lave udkast til ideer til udviklingspunkterne inden formødet. Han vil have det færdigt efter vores møde med skolebestyrelsen, og vil hive fat i de
-

relevante personer i forhold til at få udfærdiget nogle punkter.

- Vi siger skal ja tak til formødet, da vi tror på Jørgen Nielbæk kun vil det bedste for udviklingen og støtten til MOT.

Punkt 7

Skovhave

- Anders er ved at købe nogle marker. Per vil gerne købe en hektar eller to skolen kan lave en skovhave. Skal projektet blive til noget, skal der være en lærer som tager over så det kan søsættes. men projektet er i støbeskeen og sættes i gang i 2022. Det vil være støtteforeningen der køber markandelen, med den forudsætning at skolen vil drifte det.
- Skovhaven skal med som et punkt i udviklingsplanen, da det giver god mening i forhold til den grillhytte som ligeledes er en ambition af få etableret.
- Anders har forhørt sig hos andre der har skabt en permakultur og det er deres erfaring at det er til stor glæde og gavn for alle. Anders vil forhøre sig hos Per om grillhytten kunne inkluderes i ideen om skovhaven, for det tilfælde ønsker at søsætte projektet.

Punkt 8

Parkering

Alle

- Rasmus forslag om et fodgængeroverfelt er vedtaget (se vedhæftet materiale sendt af Rasmus d. 25.10.21).

Punkt 9

Eventuelt:

- Intet at tilføje
-